
 
Alpina Kommittén 

15 oktober 2019 

Protokoll från telefonmöte 

Närvarande:  Lena Andersson  AK, Verksamhetsansvarig 
Fredrik Wredmark  AK, Tävlingsansvarig

 Pelle Sahlgren   AK, Träning 
Fredrik Silfwerplatz  AK, Finalansvarig 

 
Ej Närvarande:   

Åsa Bocké   AK, Utbildningsansvarig 
  

Mötesnoteringar 

Ekonomi 

- Vi gick igenom tillsammans igenom budget för alla projekt under 2019-2020  
- Till kommande säsong har StSF tilldelat oss 40´tkr för att göra en trevlig aktivitet 

i samband med LVC Svealandsfinalen som vi står som arrangerör för denna 
säsong  

- Även detta år har vi tilldelats en 75´tkr för utbildningar för ledare, Åsa startar upp 
med att lansera en utbildning för att förhindra ryggskador hos aktiva i unga åldrar 

-  

Tävling  

- Tävlingsprogrammet är spikat för säsongen 2020 efter många turer kring Vemdalsslalom och 
Guldhjälmen. 

- För U14:s landsdelsfinal ansvarar Fredrik S från AK:S sida för arrangemanget, Calle Lundquist 
JAK är utsedd som general för arrangemanget och har stor erfarenhet från att ha varit med 
och arrangerat LVC U 12 i Kläppen två år och dessa arrangemang har fungerat mycket bra.  
Fredrik S har uppstartsmöte med bägge finalerna under oktober och sätter budget, för U 14 
räknar vi med att tävlingsarrangemanget går +/- och att -40´tkr går till en trevlig inramning 
för åkarna och för U 12 räknar vi med ett överskott på ca +15´tkr 

- Joacim Carlsson HSK har startat upp arbetet med SCR och har lämnat kort lägesrapport om 
att allt är på bana. 

- Farttävlingarna i Funäsdalen för U14/U16 är under kontroll, dock kommer ej region 5 att 
delta. 

 



Utbildning  

- Åsa fortsätter dialogen med Anna-Karin Jejlid gällande att få till en ”årsklocka” för 
utbildningar och hur vi kan jobba tillsammans med Elin som är regionsutbildare i samband 
med BTU (barntränarutbildningen som är en praktisk utbildning på snö för ledare 
U8/U10som ej gått SATU) 

- I övrigt det samma upplägg för utbildningar till kommande säsong med 
tidtagning, tävlingsutbildning och barntränarutbildning. 

Träning 

- Planen är att köra samma upplägg för regionens träning nästa säsong med undantag för att vi 
ska hitta annan plats för fysdelen 

- Regionsläger för 04:orna i Hamra 29/11-1/2 är under kontroll, likaså fartlägret i Funäsdalen 
för U14/U16. Detta år kommer Region 5 ej att delta. 

- Pelle kommer att kalla klubbarnas huvudtränare till möte och gå igenom tester på Bosön och 
regionens verksamhet. 

Kommunikation  

- Google group är skapad för distriktens styrelser, dock verkar det inte som om 
informationen når fram och tas om hand. 

- Saknas en medlem i AK som kan ansvara för kommunikation, vi har skickat ut 
frågan om det finns någon i klubbarna som vill delta men ej fått någon 
återkoppling. Vi fortsätter att leta. 

Övrigt 

Föreslag om att vi kör telefon eller skypemöte vart annat möte. 

Rekrytera in en person till till AK som kan ha span på trender i föreningslivet, stötta 
klubbar i vad som behöver göras för att Agenda 2025 ska kunna genomföras samt vilja 
av att kommunicera mot klubbars ledning 

Vad ska vi jobba med denna säsong? 

Kommunikation externt och internt till klubbarna och aktiva, pågår diskussioner om hur 
vi ska göra och hantera de olika grupperna. 

Vi bjuder in oss till klubbarnas tränar/ledarmöten för att gå igenom AK:S verksamhet. 

AK:S utrustning – vem ska ansvara för den och vart ska den finnas? 

To Do 

Fredrik S 

Budget för Svealandsfinalen i Funäsdalen ska göras och skickas till Lena innan nästa möte 

Organisation för LVC U 12 sätts senast 30/10 så att de kan börja arbeta. 

Åsa 

Fortsätter dialog med Anna-Karin gällande utbildningar i en årsklocka 



 

Pelle 

Boka in datum för huvudtränarnas möte 

 

Lena 

Kalla till ordförandemöte 3/12. 

 

Kommande mötesdatum 

Lördag 31/8 är det skidting och AK:s medlemmar förväntas delta under dagen och vi ska 
göra en presentation om vår verksamhet. 

Mötesdatum för AK säsongen 2019/2020 

Tisdag 19/11 mötet startar 18,30, avstämningsmöte gällande vad som hänt sedan 
mötet med SSF och uppföljning av det samt att vi stämmer av att all planerad 
verksamhet är på rull och att anmälningar/kommunikation fungerar, fysisk möte plats ej 
bestämd 

2020 

Tisdag 28/1 mötet startar 18,30, avstämning av pågående verksamhet, SCR, 
vealandsfinaler och finaler LVC U12. Samarbete och kommunikation med SSF. Föreslår 
”Skype/telefonmöte” 

Tisdag 10/3 mötet startar 18,30, uppstarta av planering för säsongen 2020/2021, 
planering av vårens ordförandemöte  

Tisdag 21/4 mötet startar 18,30 Avstämning av säsognen 19/2020. Föreslår 
”Skype/telefonmöte” 

Tisdag 2/6 mötet startar 18,30, Budgetmöte för kommande säsong 

 
 


